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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ardalan Shekarabi (S)

2020/21:2922 Pensionssystemets finansiering

Socialförsäkringsminister Ardalan Shekarabi har vid ett flertal tillfällen på 
senare tid hävdat att det allmänna pensionssystemet är underfinansierat. 
Ministern menar att det behövs en höjning av pensionsavgiften. Det är oklart 
vad detta påstående grundar sig på och oklart till vilket mål som avses. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Ardalan Shekarabi:

 

Gör statsrådet bedömningen att det allmänna pensionssystemet är 
underfinansierat i förhållande till gällande pensionsregler, eller avses något 
annat?

………………………………………

Katarina Brännström (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-20
Besvaras senast
2021-05-26 kl. 12.00


